



# Bestyrelsesmøde i Foreningen af Naturressourcestuderende 11/12 - 2023

Mødets varighed: 17:15 - 20:00

Tilstede: Anna, Sejer, Stig, Otto, Signe, Lærke, Kat, Nethe, Thams

Fraværende: AK, Laura, Alexander

Referent: Nethe

## Dagsorden:

- 17:15 Velkomst og formalia v. Kat
  - *Kort gennemgang af resten af dagsordenen.*
- 17:20 Bordet rundt
  - Kat: DM frokost, dialog med IFSA
  - Nethe: Forsøgt at få gang i FFF-avej givet videre til Otto, univalg, mails, udlæg fra sidste år, der aldrig er kommet videre - fixed, rejselegater
  - Anna: Første Sciencerådsmøde. Madpuljen er fjernet for at det i stedet er muligt for fagråd og faglige foreninger kan søge basisstøtte. Snak om univalg. Forretningsudvalget har ledige poster i SRKU - Der er frikøb/ løn til da man studerer på deltid. Hvis man er interesseret i studenterpolitik på KU plan, er dette muligt. Tjek link her: <https://www.srku.dk/nyheder/blivendelafstudenterraadetsledelse>
  - Sejer: adgang til banken. Vi har fået basisstøtte af SRKU og dækket vores univalgsudgifter.
  - Stig: Billeder fra Univalg er sendt til studenterrådet. Der er i gang med at planlægge et fællesarrangement med den nye og gamle bestyrelse.
  - Otto: Kontaktet de andre foreninger angående A-vej. Valgtskema er sendt ud, men problemer med at redigere i det. FFF-fest lægger gerne i feb (den 23 feb laver AU en fastelavnsfest)
  - Signe: der er folk i studienævnet (mangler husdyr). Suppleanter må ikke tage husdyr pladserne.

- SIGNE ER UB!!! UPF-opgaven er overstået, så Signe kan hjælpe som menig medlem hvis det er nødvendigt.
- Lærke: Vi har fået en ansøgning.
- Thams: Kirsten har inviteret til møde, så Thams er officielt valgt (måske).
- infomøde den 15 jan hvor der er info til hvad det betyder at være tutorer
- 11 feb ansøgningsfrist for at være tutorer
- Der skal måske bruges 29 tutorer, vi skal lige opdatere
- 17:30 Evaluering af univalget v. Nethe
  - Vores kandidat til Universitetsbestyrelsen er valgt ind
  - Stemmeprocenten var 14% - bedre end sidste år, men stadig dårligt
  - Alle SCIENCErådets kandidater blev valgt ind til akademisk råd - 11% stemte.
  - Økonomi v. Sejer
    - I realiteten er vi gået ca. 500 kr. over budget. Vi har fået 3000 kr. i støtte af SRKU. Vi har ikke søgt penge for alkohol. Overvej om vi skal gå hårdere ind på snacks næste år?
    - Signe er glad for indsatsen, især fordi hun ikke kunne være meget på campus i år.
  - Generelt
    - Det var hyggeligt at stå der, og tombolaen fungerede godt. Overvej lidt promovring/information før selve univalget, for at introducere hele konceptet. Måske på en d-dag i studiestarten.
    - Man kan lave en årskalender, hvor man lægger alle arrangementer for året op - se FB.
    - Det fungerede godt, og folk var gode til at hjælpe hinanden.
    - Vagtplanen skal måske dækkes fra starten af.
    - Bittermødet var måske lidt overflødigt - der var ikke godt fremmøde
    - Shotstårn - Får ikke rigtig folk til at stemme
    - Frontalt angreb på biblo og vandrehallen er godt
    - Tombola fungerer godt!
    - Budgettet for snacks skal op evt. tage budget fra PR

- Delte holdninger til toast - evt. en gang i ugen
- De nye følte sig ikke helt klar til at tale om univalget
- Til næste år: Måske mere i dybden med hvad univalget handler om.
- Evt. med i absalon-modulet i studiestarten
- 17:45 Frokost med DM v. Otto
  - Fik information om hvad DM laver. Forslag til hvad DM kan lave, fx angående firmaer og jobs de kan lave arrangementer med. Man kan søge penge.
  - Der er en karrieredag for natressere i gang, Dato vides ikke endnu.
- 17:50 FNIS v. Sejer
  - Datoer for nye begivenheder
    - 18 dec: julebanko
    - 4 jan: strikke arrangement
    - 1 marts: partybus med tour de fredagsbar
  - Vil gerne have T-shirts
  - Juledekoration var en succes
- **18:00 Mad**
- 18:40 Rejselegater v. Nethe

Vedtaget støtte

Rasmus Holm Mogensen	4500
Louise Lægaard Pind	4500
Julia Kampmann	4500
Sif Holmberg	3042
Maria Mannicke	3000
Casper Hoffmann	1500
Astrid friberg	3000
Carl Andreas Kapmann	1500
Malene Winther Brønsby	1500

- 19:00 IFSA-samarbejde v. Kat
  - Nuværende aftale - vi betaler deres medlemskab til IFSA
  - De var til markedsdag
  - Vi har ikke holdt 2 møder med dem
  - de har 228 medlemmer på facebook

- de var på biodiversity cop sidste år
- Forslag til kontrakt:
  - Vi skal have et møde årligt
    - kontrakten gen besøges årligt
    - hvis årlige fee ændres skal kontraktens ændres
  - De skal være med til markedsdag
  - Vi støtter deres årlige fee (pt på 125 euro)
  - 3 slags arrangementer:
    - Hvis de ikke ønsker økonomisk støtte for deres åbne arrangementer, så deles eventet på FN's facebook side
    - Hvis de ønsker penge gennem Interessegruppen - så skal eventet laves som et FN-event, som almindelige interessegrupper
    - Vi kan støtte deres eksklusive/ lukkede events. Vi skal have content vi kan dele, og støtte kan deles gennem FN's interessegruppe
- 19:10 FN-trøjer/Kopper v. Kat
  - Trøjer - kostede ca 5000 og kopper koster ca 1700 for nye kopper
  - Der købes trøjer til FN til at ligge på rådet
  - Der købes kopper som man kan tage hjem igen når man er færdig i FN
  - Signe er ansvarlig for at komme for forslag til trøjer
  - Otto er ansvarlig for at kigge på kopper

Link til emaljekopper:

<https://www.igoprofil.dk/drikkedunke-og-flasker/krus/metal-mug-with-en-amel-layer/p19814002>
- 19:20 FN-puljen - KUIa 2023 efterrus v. Nethe
  - 6 FN-medlemmer
  - Søger 3.000 kr.
  - Fuld støtte tildelt
- 19:30 FN-puljen - KUrea 2023 efterrus v. Nethe
  - 20 FN-medlemmer, et medlem afvist
  - Søger 10.000 kr.
  - Fuld støtte tildelt
- 19:40 FFF-A-vej v. Kat

- Vi har en A-vej den 26. jan med de andre faglige foreninger
- Der er problemer med at redigere i et af linkene
- FLS har udmeldt at de ikke kan støtte
- Sejer og Stig er økonomisk ansvarlig
- Husk at melde jer til!
- 19:50 Status for opdatering af hjemmesiden v. Otto
  - Han har lavet et par ændringer
    - FNIS skal opdateres med eksempler. Der skal nye eksempler til
    - Fordele - GF er en anden dag
    - Academic books er væk og Gulmle er ændret
    - Anden støtte
      - Agronomforening
      - forstkandidat forening
      - Ændre "læs mere" til rigtige link
- 20:00 Mad til næste møde
  - Anna, Otto, Stig, (Signe)
- Evt.
- Interessegruppe ansøgning v. Lærke
  - Planteavlsgruppens efterårstur. Kriterierne er opfyldt minus Frederik Lousten (han er vet) - 23 medlemmer
  - Vi giver fuldt støtte på 4571,15 kr
- Hvordan lægges udgifter ind i drevet?
  - Der ligger en mappe bestyrelsesmappe -> kasser -> udlæg -> ikke afklaret
  - PDF's navn skal starte med beløb
  - Der er eksempler under afklaret
- Gallaudvalg v. Stig

- Gallaudvalget er nu fyldt ud. Det er ikke behov for flere, men de vil gerne have flere FN/FB med (Det er meget FEF)
- Ny ovn på rådet?
  - Midler fra SCIENCErådet. Lav generelt status på køkkenet, og send en samlet ansøgning af sted
  - Evt campususvalget, men vi ved at FN nok kommer til at være ansvarlig
- Dagsorden
  - skriv til kat en uge før mødet
- Der er åbent kontor tirsdag i frokostpausen hos SCIENCErådet